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HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszonyi

„Miért késlekedett a tárca a Kormány elé terjeszteni a szennyezett fűszerpaprika őrlemény
és készítmények kivonásával a kereskedelmi forgalomból, holott már augusztus közepén a
szúrópróbaszerű ellenőrzések feltárták, hogy Bács-Kiskun és Csongrád megyékben három
termelő vállalkozásnál található D-Amerikából származó ilyen készítmény, valamint igaz-e,
hogy a Bács-Kiskun megyei és Csongrád megyei Tisztiorvosi Szolgálat a szeptember hónap
során már rendőrségi feljelentéssel élt ez ügyben ?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Tisztelt Miniszter úr!

Dr. Rácz Jenő
egészségügyi miniszterhez

Önnek tudnia kell, hogy a kecskeméti Élelmiszer Ellenőrzési Hivatal már augusztus hónapban
megtalálta azt a D- Amerikából származó szennyezett fűszerpaprika őrleményt, mely
tartalmazza az egészségre ártalmas mérgező gombatoxinokat, Önnek tudnia kell, hogy ebben
az esetben már azonnali intézkedésként el kellett volna járnia a forgalmazó vállalkozásoknál .

Ezért kérdezem Öntől : Miért késlekedett a tárca a Kormány elé terjeszteni a szennyezett
fűszerpaprika őrlemény és készítmények kivonásával a kereskedelmi forgalomból, holott
már augusztus közepén a szúrópróbaszerű ellenőrzések feltárták, hogy Bács-Kiskun és
Csongrád megyékben három termelő vállalkozásnál található D-Amerikából származó ilyen
készítmény, valamint igaz-e, hogy a Bács-Kiskun megyei és Csongrád megyei Tisztiorvosi
Szolgálat a szeptember hónap során már rendőrségi feljelentéssel élt ez ügyben ?

Várom válaszát,

Budapest, 2004 . október 29 .
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